
Bilag til referat af den ekstraordinære generalforsamling d.12/12 2019, udsendt d.20/12.  
 
 
 
Ønske til rettelse fra Heino Smed Sørensen d.20/12:  
 
 Jeg vil gerne have ændret det punkt i referatet hvori der står at jeg er trådt ud, det er ikke 
korrekt. Jeg var på valg og genopstillede ikke ved sidste ordinære generalforsamling. For 
dem som måtte være i tvivl vedhæfter jeg indkaldelsen.    
 
 
 
Ønske til rettelse fra Jakob Vemmelund d.20/12: 
 
I referatet står der at jeg, ligesom andre fra bestyrelsen før den ekstraordinære 
generalforsamling, valgte at trække mig fra bestyrelsen. Det kræver en nuancering: 
 
Jeg udbad mig - og fik bevilliget orlov fra bestyrelsen pga. stress pr. medio oktober.  Da 
var jeg formand. I samme periode var jeg sygemeldt fra mit arbejde.  
 
Jeg er nu raskmeldt og har, efter tingenes udvikling, valgt at genoptage mit arbejde i 
bestyrelsen - dog ikke som formand. 
 
 


